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Celebrated Thanksgiving 

 

All members of Azirian celebrated Thanksgiving together in the company on 

November 27th.Some employees participated for the first time, and everyone awaited 

the delicious turkey with anticipation and a sense of mystery. We are fortunate that the 

company organizes this celebration every year. This event also provides an 

opportunity for new members to interact with existing members. 

 

Everyone enjoyed a roast turkey weighing about 6 kg, and the aroma wafted through 

the air, making our mouths water. We are very thankful to our boss and Deputy 

General Manager for carving the turkey for everyone. While sipping on the red wine 

prepared by our boss and enjoying the Okinawa Awamori coffee liqueur shared by the 

employees, we chatted and shared recent life experiences. The afternoon passed in 

laughter and joy. 

 

 

慶祝感恩節 

 

Azirian 全員於 2023 年 11 月 27 日一同在公司裡慶祝感恩節的到來，這次

的活動有些許員工是首次參與，大家抱著期待又神秘的心情等待著美味火

雞上桌。 

 

因感恩節屬西方節慶，在台灣只有少數人正視此節慶，很慶幸公司每年舉

辦慶祝此活動，也藉著此次活動讓新加入的成員們與舊成員們相互交流。 

 

大家享用著約 6公斤重的烤火雞，一陣陣香氣撲鼻而來，直教人口水直

流，很感謝老闆及技術主管為大家分切火雞，同時暢飲著老闆替大家準備

的熱紅酒及員工分享的沖繩特有的泡盛咖啡酒，大家彼此聊聊天分享最近

的生活點滴，就這樣在歡笑聲中度過了一個下午。 



感謝祭を開催 

 

2023 年 11 月 27 日に感謝祭を Azirian 全体で一緒に祝いました。また今回のイベン

トに初めて参加する社員もおり、古参社員含めターキーを楽しみにしていました。 

感謝祭は西洋の祭りであり、台湾では僅かな人しかこの祭りを重要視していません

が、嬉しいことに弊社では毎年このイベントを開催し、新しい社員と古い社員がお互

いに交流できるようにしています！ 

そして楽しみに待っていた所、ついに姿を現したその約 6キロのターキーからは香

りが立ち込め、口からよだれが垂れるほどでした。社長とテクニカルディレクターが

率先してターキーを切り分けてくれたことに感謝！また、社長が用意してくれたホッ

トワインや、社員が持参した沖縄特産の泡盛コーヒーを楽しみながら、笑い声交じり

の雑談の中、みんなで楽しい午後を過ごしました！ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 


